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Saaristolautakunta 24.11.2020 § 27

Viestintä- ja kehittämispäällikkö Tiina Rinne-Kylänpää:

Saaristolautakunnan puheenjohtaja sekä viestintä- ja kehittämispäällikkö
esit te le vät saaristolautakunnalle saariston ajankohtaisia asioita.Tässä py-
kä läs sä tiedotetaan myös saaristolautakunnan esitysten ja aloitteiden to-
teu tu mi ses ta ja jatkotoimenpiteistä.

Myös lautakunnan jäsenet voivat tuoda keskusteluun saaristoa koskevia
asioi ta.

Puheenjohtaja Jari-Antti Hörkkö:

Lautakunnan puheenjohtaja osallistui kaupunginhallituksen kokouksiin
21.9. ja 5.10., jolloin käsittelyssä olivat lausunto Varsinais-Suomen luon-
non ar vo jen ja -varojen vaihemaakuntakaavan ehdotuksesta sekä osal lis tu-
mi nen Leader-toimintaryhmiin.

Septitankkihaaste veneilijöille.

Aaslan tienvarsien siistiminen.

Viestintä- ja kehittämispäällikkö:

 Naantalin aikaisempien saaristokuntien kyltit.
 Saaristoliikenteen ajankohtaiset asiat.
 Saariston asukaskysely kunnallisista palveluista

(palvelutyytyväisyys).
 Lähiruokahankkeen eteneminen.
 Hörkön valtuustoaloite saariston reiteistä: työpaja on siirretty ko ro na-

ti lan teen takia keväälle.

Saaristolautakunnan esitysten ja selvityspyyntöjen seuranta:

 Saarten palokalustot (Varsinais-Suomen pelastuslaitos):
Velkuanmaan pa lo ka lus to.

 Särkänsalmen venesataman kameravalvonta.

VIESTINTÄ- JA KEHITTÄMISPÄÄLLIKKÖ:

Saaristolautakunta merkitsee asiat tiedoksi.

SAARISTOLAUTAKUNTA:

Päätösehdotus hyväksyttiin ja lisäksi sovittiin, että



 ollaan septitankkiasiassa yhteydessä Pidä Saaristo
Siistinä ry:hyn

 saaristoon suunniteltavat kyltit tulisi sijoittaa kaupungin
omalle maalle


